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Vragen van het lid Smits (SP) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over een tekort aan stageplaatsen in het middelbaar 
beroepsonderwijs (mbo) (ingezonden 15 augustus 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Een op de vijf mbo’ers vindt geen stage-
plek»?1 

Vraag 2
Is het waar dat 100 000 mbo’ers het afgelopen jaar geen stageplek konden 
vinden? Zo neen, wat is volgens u het juiste cijfer? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het onaanvaardbaar is als een student van de 
opleiding wordt verwijderd omdat er geen stageplek voorhanden is? Zo neen, 
waarom niet? Zo ja, wat onderneemt u indien dit toch gebeurt? 

Vraag 4
Onderschrijft u de stelling van FNV-jong dat het tekort veroorzaakt wordt door 
bezuinigingen van bedrijven die vrezen vast personeel te moeten ontslaan? 
Zo neen, wat is dan de reden? 

Vraag 5
Wat gaat u ondernemen om het aantal stageplaatsen en leerbanen te 
vergroten, zodat elke mbo’er die ingeschreven staat, ook voldoende stage kan 
volgen? 

Vraag 6
Kunt u een update geven van de plannen om te komen tot een betere 
afstemming tussen het aantal aangeboden opleidingen en het arbeidsper-
spectief, door sommige opleidingen te schrappen, samen te voegen of aan te 
bieden door een beperkt aantal scholen?

1 www.nu.nl, 13 augustus 2012
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